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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 14/2019 

XIV Sesja w dniu 24 września 2019  

Obrady rozpoczęto 24 września 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:51 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński nieobecny 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało nieobecny  

8. Dariusz Jaworski 

9. Agnieszka Jura – Walczak nieobecna 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

otwarcie sesji 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XIV 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

 

stwierdzenie quorum 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 22 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 24 września br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XIV sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XIII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 27 

sierpnia 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

zmiany do porządku obrad XIV sesji 

 

Zmian do projektu porządku obrad nie wniesiono 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 27 

sierpnia br. do dnia 24 września br. i przedstawia się następująco:  

W omawianym okresie zawartych zostało 8 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Między innymi 30 sierpnia zawarto umowę z firmą „ROYAL 

PLAY Łukasz Piotrowski Małkinia Górna” na dostawę i montaż urządzeń placu 

zabaw w ramach budowy bibliotecznego placu zabaw przy ul. Kościelnej. Wartość 

umowy to prawie 337 tysięcy złotych brutto. Wykonawca ma 120 dni od dnia 

zawarcia umowy na ukończenie prac. 13 września podpisaliśmy umowę na budowę 

ulicy Figowej w ramach budowy dróg wewnętrznych. Zadanie wykona Firma 

Inżynieryjno – Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku za kwotę 

ponad 128 tysięcy złotych. Termin realizacji to 60 dni od dnia zawarcia umowy.  
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Uchwałą Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego przyznane zostało 

dofinansowanie ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 na zadanie pn. „Wzmocnienie i 

wykorzystanie potencjału endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i 

rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego”. Całkowita wartość inwestycji 

to ponad 17.5 miliona złotych, z czego planowane dofinansowanie to ponad 12.5 

miliona złotych. Realizacja inwestycji planowana jest w latach 2020-2021. W związku 

z zatwierdzeniem przez Prezesa Rady Ministrów Listy zadań rekomendowanych do 

dofinansowania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, Włocławek otrzymał 

dofinansowanie na przebudowę dwóch odcinków ulicy Grodzkiej oraz budowę ulicy 

Żytniej. Łączna kwota dofinansowania to ponad 10.5 miliona złotych.  

W najbliższych dniach rozpoczną się tegoroczne szczepienia przeciwko grypie 

sezonowej. To już III edycja programu profilaktyki zdrowotnej pn. „Program szczepień 

ochronnych przeciwko grypie dla osób powyżej 65 roku życia, zamieszkałych na 

terenie miasta Włocławek”. Program realizowany jest przez MZOZ dla 2.400 osób. 

Koszt tegorocznej edycji to ponad 100 tysięcy złotych. Rozpoczęła się kolejna edycja 

projektu pn. „Aktywność Włocławskich Seniorów”, wspólnego przedsięwzięcia 

Urzędu Miasta Włocławek i Centrum Kultury „Browar B”. Seniorzy biorą udział w 

warsztatach wokalnych oraz zajęciach relaksacyjno-tanecznych, które poprawiają 

kondycję fizyczną. Zajęcia odbywają się do 6 grudnia 2019 r. 18 września trzydzieści 

dwoje uczniów ze Szkoły Podstawowej nr 12 wraz z opiekunami oraz zastępcą 

Prezydenta Miasta dr Barbarą Moraczewską i dyrektorem Wydziału Edukacji 

Agnieszką Białopiotrowicz uczestniczyło w Wielkim Finale ogólnopolskiej akcji „Moda 

na recykling”, który odbył się w Centrum Sztuki Fort Sokolnickiego w Warszawie. 

Uczniowie obejrzeli, prezentowany przez znanych aktorów, pokaz mody powstałej z 

wykorzystaniem materiałów uzyskanych z recyklingu. W związku z realizacją ustawy 

o opiece zdrowotnej nad uczniami Gmina Miasto Włocławek zawarła porozumienia z 

9 gabinetami dentystycznymi. Wykaz gabinetów wraz z organizacją ich pracy został 

wywieszony w szkołach. Porozumienie zapewnia możliwość nieodpłatnego 

korzystania z usług stomatologicznych przez uczniów szkół dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek.1 września ruszył konkurs Markowy 

Lokal Śródmieścia, mający na celu podniesienie poziomu gospodarczego obszaru 

rewitalizacji oraz wsparcie przedsiębiorców i promocja ich działalności gospodarczej 

poprzez wybór najlepszej jakościowo usługi lub produktu. Podmiot, który uzyska 

największą liczbę głosów mieszkańców w głosowaniu internetowym otrzyma 

certyfikat Markowego Lokalu Śródmieścia oraz voucher na usługi promocyjne w 

lokalnych mediach. Od września w Szkołach Podstawowych nr 2 i 19 uruchomiono 

Szkolne Młodzieżowe Ośrodki Koszykówki. SMOK – to program adresowany do 

dzieci klas I-V szkół podstawowych, realizowany na mocy porozumienia Gminy 

Miasto Włocławek z Polskim Związkiem Koszykówki i przy wsparciu finansowym 

Ministerstwa Sportu i Turystyki. Dwa pierwsze ośrodki funkcjonują już w Szkołach 

Podstawowych nr 20 i 22. Do 1 października trwa głosowanie na 30 propozycji, które 

przeszyły pozytywną weryfikację merytoryczną w ramach Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Do 22 października ogłoszona zostanie lista zwycięskich projektów.  
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Od 16 do 22 września Włocławek włączył się w Europejski Tydzień Zrównoważonego 

Transportu.  

 

Po przedstawieniu przez Prezydenta Miasta informacji z działalności miasta w 

okresie międzysesyjnym Przewodniczący Rady Miasta otworzył dyskusję w 

przedmiocie procedowanego zagadnienia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• radny Dariusz Jaworski 

• dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta. 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką. 

Wprowadzenia do bloku uchwał finansowych dokonała Pani Honorata Baranowska 

Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa punkty dotyczące zmian w budżecie 

miasta jak również zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej procedowane 

zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie 

Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Również uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniami. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt kolejnej 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków i trybu przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Włocławek za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 
Wprowadzenia do zagadnienia dotyczącego projektu przedłożonej uchwały dokonała 

Pani Aleksandra Kulińska Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Włocławek za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespołowi 
Żłobków we Włocławku. 
 

Założenia do projektu uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor 

Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 



8 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespołowi 

Żłobków we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz 
zawarcie umowy i przyjęcia dofinansowania dla projektu pn. „Poprawa efektywności 
energetycznej zabytkowych obiektów Centrum Kultury Browar B” ze środków 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach 
programu priorytetowego „Budownictwo energooszczędne. Część 1) Zmniejszenie 
zużycia energii w budownictwie”. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Krzysztof Kukucki Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz 

zawarcie umowy i przyjęcia dofinansowania dla projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej zabytkowych obiektów Centrum Kultury Browar B” ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach 

programu priorytetowego „Budownictwo energooszczędne. Część 1) Zmniejszenie 

zużycia energii w budownictwie”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w Miejskim Budownictwie Mieszkaniowym spółka z o.o. we Włocławku. 

 
Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Dariusz Jaworski 

•  Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta 

•  Domicela Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego w Miejskim Budownictwie Mieszkaniowym spółka z o.o. we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 
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Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o 
zawarcie umowy najmu w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 
mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 
 

Wprowadzenia do przedłożonego projektu uchwały dokonała Pani Magdalena 

Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków 

o zawarcie umowy najmu w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Miejski Zarząd 
Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz nadania jej statutu. 
 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Pan Paweł Żyżelewicz Dyrektor Wydziału 

Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Ponadto projekt uchwały rozpatrzyła także Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta 
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Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Miejski Zarząd 

Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz nadania jej statutu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (3) 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura – Walczak 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu jednostki budżetowej Miejski 
Zarząd Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

 
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Mirosław Walicki Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Ponadto projekt uchwały rozpatrzyła także Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu jednostki budżetowej Miejski 

Zarząd Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 12 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Włocławek”. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Paweł Żyżelewicz 

Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia ‘’Planu zrównoważonego 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Włocławek”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 13 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.Ć. na działalność Dyrektora 
Przedszkola Publicznego Nr 30 we Włocławku. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która rozpatrywała skargę na 

działalność Dyrektora Przedszkola Publicznego nr 30 we Włocławku przedstawił 

Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.Ć. na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 30 we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystian Łuczak 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Konrada Łakomego. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która rozpatrywała petycję Pana 

Konrada Łakomego przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Konrada Łakomego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 16 

Zajęcie stanowiska w przedmiocie wystąpienia/niewystąpienia przyczyny 
wygaśnięcia mandatu radnego. 
 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz 

Piasecki, który przedstawił stanowisko Komisji Porządku Prawnego i Publicznego w 

przedmiocie procedowanego zagadnienia 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcia stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu 

radnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 
Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że dnia 

28 sierpnia 2017 r. Rada Miasta Włocławek podjęła Uchwałę w sprawie określenia 

trybu powoływania członków, organizacji oraz trybu działania Miejskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku. Przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do tegoż gremium wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbę wybieranych 

Radnych określił Prezydent Miasta Włocławek w drodze zarządzenia nr 257/2017 z 

dnia 27 września 2017 r. W związku z rezygnacją złożoną przez Panią Agnieszkę 

Chmielewską, zachodzi potrzeba wskazania nowego przedstawiciela Rady Miasta 

Włocławek do końca IV kadencji Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we 

Włocławku. Zatem zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. Przewodniczący 

Rady Miasta przypomniał ponadto, iż przedstawicielami Rady w tym gremium są już 

Pan radny Jarosław Hupało oraz Pan radny Dariusz Jaworski. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem i poprosił o zgłaszanie kandydatur spośród 

przedstawicieli Rady Miasta do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Ewa Szczepańska do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

zgłosiła kandydaturę radnego Daniela Tobjasza, który wyraził zgodę na 

kandydowanie do tego gremium. 

Wobec braku zgłoszeń innych kandydatur Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie wniosek zgłoszony przez radną Ewę Szczepańską. 

Głosowano w sprawie: 

wniosek w sprawie kandydatury radnego Daniela Tobjasza na przedstawiciela Rady 

Miasta Włocławek do Miejskiej Rady Pożytku Publicznego we Włocławku.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura – Walczak 

Po zakończeniu głosowania nad kandydaturą radnego Daniela Tobjasza na 

przedstawiciela Rady Miasta Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego we Włocławku Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 18 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

• radny Piotr Kowal 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radna Wanda Muszalik 

• radna Elżbieta Rutkowska 

 

Ad. 19 

Informacje i komunikaty. 
 

Nie zgłoszono. 

Ad. 20 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XIV sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 24 września 2019 roku. 

 Przewodniczący Rady Miasta Włocławek Radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 

 


